
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. február 25-én tartott 
képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı –polgármester 
                       Fonai Jenı-alpolgármester 
                       Bankics Krisztián 
                       Bözsöny András 
                       Gobányi Sándor 
                       Tombor János 
                       Szijártó Józsefné                 
                       Wittmann Dezsı-képviselık 
                       Horváth Ernı- CKÖ elnöke 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 
Egyesületek részérıl: 2 fı 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a képviselıket és a megjelent egyesületek 
vezetıit. Megállapítja, hogy a testület határozatképes, mivel a 8 fı képviselıbıl 7 fı 
jelen van. Ismerteti a napirendi pontokat és megkérdezi,  hogy van-e más javaslat. Más 
javaslat nincs, az önkormányzat költségvetése elıtt javasolja elfogadni az Esély 
Alapszolgáltatási Központ és a Kercseligeti Központ költségvetését, továbbá a 
meghívóból kimaradt, de az anyagban kiment a 2009. évi ülésterv, amit javasol 
megtárgyalni.  A testület az alábbi napirendet tárgyalja:  

                     
Napirendek: 
 

1. Az elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató, beszámoló 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
2. Polgármesterrel kapcsolatos javaslatok 

Elıadó: Ügyrendi bizottság elnöke- Wittmann Dezsı és  Patakiné Kercsó 
Szilvia- körjegyzı 
 

3. Az önkormányzat  2009. évi költségvetési rendeletérıl  
                Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 

4. A 2008. évi költségvetési rendelet módosítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

5. Az önkormányzat 2009. évi üléstervérıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
  

6. Szociális ügyek – zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
Napirendek tárgyalása:  
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1. Az elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató, beszámoló 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester az elıterjesztést kiegészítve az alábbi tájékoztatást adja:  

a) 61-es Beruházás elkezdıdött , de meg is állt. Fı utcában érintett polgárok megkapták a 
tájékoztató levelet. Víznyelı aknák elhelyezésére kerül sor.  

b) Zselici lámpásokkal történı együttmőködésrıl az alábbiakat javasolja  a válasz levél 
alapján. A  90 Ft/fı/ éves támogatást javasolja. Hitelezési akciót nem javasolja, inkább 
az egyszerősített támogatást javasolja megállapítani. 

 
- Gobányi Sándor : miért is?  
 
- Zsalakó Ernı-polgármester : Az egyesületben adott kamatmentes kölcsönt, mint 

visszatérítendı támogatás lenne, de  nincs rá garancia  feltételezi a visszafizetésre, 
ezért ez a 90 Ft/os támogatás biztonságosabb. 

  
- Gobányi Sándor: ha nincs garancia , akkor miért  van az önkormányzat ebben az 

egyesületben? 
  

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı :Most sem javasolja a kamatmentes kölcsön adását 
az egyesületnek, mivel itt a garanciákat meg kellene  pontosan fogalmazni, továbbá a 
leírt levélben az ÁSZ sem igazán preferálja ezeket a támogatásokat. Ha az 
önkormányzat ilyen megelılegezésekbe folyik, akkor másik egyesület is jöhetne ilyen 
kérelemmel. Az önkormányzat több mint 500 e Ft-ját az egyesület használná az 
évvégéig, amit nem tart szerencsésnek, hiszen az önkormányzatnak minden forrásra 
szükséges lehet.  

 
- Gobányi Sándor: Korábban a polgármester fogalmazta meg az olcsóbb és járható utat, 

ezért nem érti, hogy most miért nem javasolja a megvalósítását? 
 

- Bözsöny András  mi lesz ha emelkedik az euro? Meddig kell ezt fizetni az 
egyesületnek? Jövıre ismét lesz ilyen kérelmük? Mérlegelni kellene ezt, 
kényszerhelyzetbe van az önkormányzat, hiszen  a Leader-es pénzeket szinte rajtuk 
keresztül kapja az önkormányzat? 

  
- Zsalakó: Ernı-polgármester Ez a  munkaszervezet ez pályázatok bonyolítására jött 

létre. 
 

- Bözsöny András:  Meg kellene tılük kérdezni, hogy a 25 milliót milyen 
konstrukcióban vették fel, mivel számolhatnak az önkormányzatok jövıre, mit várnak 
el tılük a jövıre vonatkozóan? 

 
-  Fonai Jenı: Bizonytalannak tartja a visszatérülés, éves költségvetést figyelembe véve 

látszólag nyújt rá fedezetet, de bizonytalan lesz a helyzet az önkormányzatoknál az 
idei évben. Egyesületekkel lehetnek  aggályok , mennyire éri ez meg nekünk. 
Mindenki ezzel egyetértett a községekben, hogy a 90 Ft/lakosságszámos támogatást 
fogadták el.  Kilépésrıl  akár lehet késıbb is  dönteni . 

  
- Gobányi Sándor: támogatta az egyesületet annak idején a belépésre vonatkozó 

döntéskor, ígéretet kapott az önkormányzat, hogy  a leader program keretében a 
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pályázatokban esélyt ad az önkormányzatok számára. Megkérdezés nélkül vette fel a 
hitelt az egyesület, és még – legalábbis nem tud arról -  utólagos tájékoztatást  sem 
kaptak errıl.  A Leader programról nincs tájékozódottsága ,amihez csatlakozott az 
önkormányzat. Úgy érzi, hogy ez jelzés értékő volt ez a felszólalás. Nem  tartja 
korrektnek ezt az igénybejelentés a 90 Ft-ra. Javasolja, próba évszerően finanszírozni 
a 90 Ft-tal, de  küldjön az önkormányzat egy körlevelet a többi önkormányzathoz, 
hogy ilyen aggály van, ezt gondolják át, hátha csatlakoznak más önkormányzatok is,  
ebben a tárgykörben.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a 90 Ft/lakosságszám támogatást elfogadni, 

azzal, hogy a 25.000,-millió forintos felvett hitelrıl részletes tájékoztatást adjanak és a 
többi önkormányzatot pedig megkeresik a jövıbeni finanszírozással kapcsolatban.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
12 /2009./II. 25./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a testülete a Zselici Lámpások Vidékfejlesztési 
Egyesület Kaposvár mőködési költségeihez 90/Ft/lakosságszám- arányosan hozzájárul a 
2009-es évben.  Kéri az egyesületet, hogy március 31-ig küldje meg az önkormányzat 
részére a felvett hitelrıl szóló részletes tájékoztatót, hogy a jövıre vonatkozóan milyen 
fizetési kötelezettségeket kell az önkormányzatoknak vállalni. 
Kéri a polgármestert, hogy keresse meg a többi önkormányzatot a jövıbeni támogatás 
fizetésével kapcsolatosan, hogy egységesen tudjanak dönteni a támogatás formájáról.   
 
Határidı: 2009.03.30. – támogatás utalására 
Felelıs:polgármester 

 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester két pályázati lehetıségrıl tájékoztatja a testületet, amely nem 
igényel önerıt.  Az egyik a közfoglalkoztatást szervezı pályázat, amit közösen lehetne beadni 
Mosdóssal, Fonóval és Kaposkeresztúrral, mivel 1 szervezı jutna a 4 községre. 12 hónapig 
lehetne foglalkoztatni   a bére 110  e Ft középfokúnál vagy 130 e Ft  felsıfokúnál lenne, amit 
100%-ban támogatnának. Javasolja beadni a pályázatot.  
  

- A másik pályázat a Parlagfő mentesítésre lehet  motoros kaszák beszerzésére: 300 e 
Ft-ot lehet nyerni.  Javasolja elfogadni.  

 
 

- Gobányi Sándor: javasolja a gesztorságot felajánlani Mosdósnak, kompromisszum 
készek legyenek. Legyen Mosdós ennek a gazdája ajánljuk fel nekik, bízva a hosszú 
távú kapcsolatokban. Kérdezi,hogy az  Esély központ vezetıjével kapcsolatban voltak 
felszólalások, ezzel kapcsolatban kéri a tájékoztatást. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : Javasolja, hogy a  személyi kérdésre zárt ülésen 

kerüljön sor.  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
13/2009./II.25/. sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete közfoglalkoztatás-szervezı foglalkoztatására a 
kaposvári kistérségen keresztül pályázatot ad be. 
 
Határidı: 2009.03.20. 
Felelıs: polgármester 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
14./2009./II.25./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete parlagfővel fertızött terültek fizikai mentesítésére 
alkalmas motoros főkaszák beszerzésére pályázatot ad be 300 e Ft összegben.  
 
Határidı. 2009.03.25. 
Felelıs: polgármester 
 

  
 

2. Polgármesterrel kapcsolatos javaslatok 
Elıadó: Wittmann Deszı- ügyrendi bizottság elnöke, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı 

 
- Wittmann Dezsı: -üb. Elnöke -  Javaslatot tesz az elıterjesztés alapján a polgármester 

részére az illetményét 285.000,-Ft-ban megemelni visszamenıleg január 1-jével, 
ennek megfelelıen a költségátalányát is megállapítani.  

 
- Gobányi Sándor: Megkérdezi, hogy mi ez a joghézag? 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : Ez lehet joghézag, de lehet szándékosság is a 

jogalkotó részérıl, mivel a Ktv. 49. §-ából  az idén hatályon kívül helyezték a 13. havi 
illetményre vonatkozó rendelkezést, ami a polgármesterekre is vonatkozott és a külön 
Korm.r. nem rendelkezik a polgármesterek egyhavi juttatásának kiegészítésérıl, ezért 
javasolja a bizottság ezt kompenzálni.  

  
- Gobányi Sándor: Akkor az elıterjesztést pontatlan tartja ez ügyben . Ami ebbe 

szerepel, kvázi törvény teremtette ezt a helyzetet, hogy megnyirbálódik ezek a 
fizetések. Ha a törvény nem mondja ezt, hogy megadja ezt a jogot, hogy az 
önkormányzat  saját maga kezdeményezi meg ezt. Esetleg az érintett kéri ezt, és akkor 
méltányosan döntene a testülete ebben a kérdésben.  

- A költségtérítésre vonatkozóan kereste ezt a passzust, ennek a jogállását keresi, hogy 
hogyan lehet ezt megoldani. A költségtérítés kompenzálására illetménynövekedést 
javasol a bizottság, ami azt jelenti, hogy felbruttósítjuk ezt. Ha ez egy eseti dolog, 
költségtérítés összegét esetleg emelni lehetne. 
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- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : A  költségtérítést nem lehet emelni, mivel már a 
maximum 30%-os összeget kapja, amely az illetmény függvénye. 

 
- Gobányi Sándor A  törvény szerinti döntést hoz a testület vagy méltányosságból 

hozza, akkor fogalmazódjon meg egy kérés a polgármester felöl, hogy kéri ezt a 
juttatást.  

 
Bankics Krisztián megérkezett, így a testület létszáma 8 fıre emelkedett.   
 

- Gobányi Sándor: Úgy gondolja, ha egy  rászoruló ember, hogy kapjon 10 e Ft-ot a 
testülettıl, arra kell hogy kötelezni, hogy kérjen , akkor minimum elvárható, hogy 
ebben a kezdeményezés is ilyen módon induljon el. Ha ez megfogalmazódik a 
polgármester részérıl  akkor támogatja.  Ebben az elıterjesztésben  nem szerepel az 
alpolgármester költségtérítése, ebben az esetben mi a javaslat, rá nem vonatkozik ez? 

  
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  elmondja,hogy az alpolgármestert is érinti a15%-

os adó, amely nála ez  havonta  6000,- Ft-ot jelentene.  Természetesen ki lehet ezzel 
egészíteni a javaslatot.  

 
- Gobányi Sándor:  Az alpolgármesternél  is javasolja ezt tárgyalni.  

 
- Wittmann Dezsı: alpolgármester költségtérítés kiszámolására felkéri a körjegyzıt.  

 
- Horváth Ernı- CKÖ elnöke: Az  alpolgármesternek is javasolja ezt megemelni.  

 
- Fonai Jenı: egyetért a polgármesternek javasolt összeggel, ha ezt tudja a testület akkor 

kompenzálják, hiszen a munka egy részét a polgármester végzi. Az  Alpolgármesteri 
tiszteletdíjjal kapcsolatban elmondja, hogy nem kéri ennek az emelését , köszöni ezen 
a szinten hagyni ezt.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: köszöni az ügyrendi bizottság javaslatát és elıterjesztését, 

ezt a méltányossági indítványt, ennek az elıterjesztését nem kérte, rábízta, hogy 
döntsön belátása szerint a bizottság és készítse elı, csak jelezte feléjük.  

 
- Szijártó Józsefné: Javasolja támogatni és elfogadni a javaslatot, nyilvánvaló , hogy egy 

polgármester , aki jól dolgozik a településért nem fog ilyet kérni.   
 

- Wittmann Dezsı:-üb. Elnöke- javasolja a juttatást  november hónapba kifizetni.  
 

Baté Község Képviselı-testülete  6 igen 1 tartózkodás  1 ellenvélemény mellett az alábbi 
határozatot hozza:  
 
15 /2009./II.25./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a polgármester részére egy havi illetménynek 
megfelelı  juttatást állapít meg, amit november hónapban fizet ki.  
 
Határidı: 2009.11.  
Felelıs: körjegyzı, üb. Elnöke 
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- Wittmann Dezsı:-üb. Elnöke javaslatot tesz   a polgármester illetményének 2009. 

január 1-jétıl 285.000 e Ft-ra történı emelésére, ennek függvényében a költségtérítése 
is emelkedik.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 16/2009./II.25./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete Zsalakó Ernı polgármester illetményét 2009. 
január 1-jétıl 285.000,-Ft-ban állapítja meg, költségátalányát az illetmény 30%-ban azaz 
: 85.500,-Ft-ban.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: körjegyzı, üb. Bizottság 
  

b)  
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı egy örömteli hírt kell bejelenteni. A 

Minisztériumból érkezett javaslat, hogy a polgármester miniszteri elismerést fog 
kapni, ehhez kell a testület  támogató nyilatkozata. 

  
- Fonai Jenı- kéri ehhez a  javaslatokat. 

 
-  Gobányi Sándor: Elmondja, hogy a polgármester az  itt szereplı idı óta tisztességgel 

és becsülettel tesz eleget a tevékenységének. Magasabb képesítést szerzett, gratulál 
neki. Pályázati érzékenységet jelentıs mértékben befolyásolhatja ez segíthet a 
településnek is. Kitüntetés azt jelenti, hogy valaki ezt kívánja. Érdemes arra, hogy 
kitőnjön a polgármesterek sorából, ez Baté község elismerésére is. 100%-os 
támogatással tudja ez javasolni és mindenkinek, hogy ezt az álláspontot képviselje, ha 
tudja 

 
- Fonai Jenı: egyetért az elıterjesztéssel, ez nem csak a polgármester személyes 

érdeme, hanem a közösség érdeme is lesz. Ehhez kíván sok sikert jó , erıt , 
egészséget.  

 
Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen 1 tartózkodással az alábbi szavazatot 
hozza:  
 
17/2009./II.25./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testülete Zsalakó Ernı polgármester 1996. óta végzett 
polgármesteri tevékenységét, a településért tett közösségi munkáját elismerve javaslatot tesz 
az Önkormányzati Minisztérium felé miniszteri elismerésre a Köz Szolgálatáért Érdemrendre.  
 
Az elismerés átadásának idıpontjára 2009. március 15-én javasolja.  
 
Kéri a körjegyzıt, hogy a Minisztériumot értesítse a javaslatról.  
 
Határidı: 2009.03.10. 
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Felelıs: körjegyzı  
 
- Zsalakó Ernı-polgármester : köszöni az elismerést,  úgy érzi, hogy ezzel a település is kap 
elismerést és a kistérség is remélhetıleg. 
  
 

3. Az önkormányzat 2009. évi költségvetésrıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patainé Kercsó Szilvia-körjegyzı  

 
  

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz elıször az Esély Alapszolgáltatási Központ 
és utána a  Kercseligeti Szociális  Központ költségvetésének az elfogadására. Itt 
Batéban nem lesz költségvetési vonzata. 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
18/2009./II.25./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete Az Esély Alapszolgáltatási Központ 2009. évi 
költségvetését 52.980   e  Ft bevétellel és kiadással elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
19/2009./II.25./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Kercseligeti Integrált Szociális Központ 2009. 
évi költségvetését   70.918 e  Ft bevétellel és kiadással elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

 
- Önkormányzat költségvetésérıl:  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy a kiegészítı beadványok megérkeztek, 
módosítások átvezetésre kerültek. Kéri a további  javaslatokat, véleményeket. 

  
- Fonai Jenı: a támogatásokkal kapcsolatban rövid véleményt kíván mondani Az 

egyesületektıl megjött az kérés, az elképzelésüket leírták, ami forintosítva került. Úgy 
gondolja ezekbıl, hogy bizonyos átfedések vannak az egyesületek tevékenysége 
között is, jobban össze kellene fogni a civileknek is, a programokat össze kellene 
hangolni. Majdnem mindenki ugyanazon tevékenységre kéri a támogatást, ezért 
koordinációt kér az egyesületektıl is.  
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- Gobányi. Sándor: A rendelet 23. §.hoz elmondja, hogy nem érti hogy a 
magánszemélyek miért kerültek ide,  semmi sem indokolja ezt. Nem javasolja ezt 
benne hagyni. Hála isten a civil szervezetek növekedésével lefedetté válnak a  
feladatok. Támogatások részletezése jó ha itt van. Ezeket jó lenne egy  önálló 
rendeletbe  átteni. Egyesületeknek itt vannak a programjaik, de még mindig  nincs itt a 
Sportegyesületé. Ez pótlólagosan kerüljön ide. Költségvetés zárásakor beszámoló kell 
errıl. Támogatni tudja az önkormányzati részletes költségvetést. Tételek közötti 
átcsoportosítást következetesen kell tartani, a módosításnál  a számokban ez jelenjen 
meg, megfelelı indoklással. Költségvetést javasolja elfogadni. Általánosságban 
elfogadja az alpolgármester véleményét. Ezek az egyesületek önálló szervezetek, saját 
maguk határozzák meg a tevékenységüket, egy –egy korosztályt képviselnek. Ha a 
támogatást nem  arra használja fel, amire kérték, akkor legközelebb eldöntheti a 
testület, hogy nem ad. Javasolja, hogy nem kell beleszólni abba, amibe a testületnek 
nincs jogosítványa. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: A magánszemély megnevezés a 23. §-ban szabatosnak 

tőnhet, de  van itt olyan önkormányzat által támogatott szervezıdés, ami nem önálló 
bejegyzett egyesület, itt kell olyan kompromisszumot tenni,  ami ezen szervezeteknek 
a támogatását is segíti. Pl. İszi rozsák nyugdíjas klub, polgárırség helyi csoportja.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı javasolja, hogy a  magánszemély megnevezés 

maradjon benne, mivel lehet , hogy nem csak civil szervezet kér és kap támogatást, 
hanem például egy mővész is, vagy nem bejegyzett szervezıdés vezetıje.  

  
 

- Gobányi Sándor: Mindenképpen javasolja, hogy kerüljön ki a civil szervezıdésbıl  a 
magánszemély kifizetés a 23. §-ból. A  Nyugdíjas klub ha akarna önállóan tudna 
dolgozni abszolút szuveniren, csatlakozhatnának akár a Sportegyesülethez, önálló 
elszámolással, vagy a Közmővelıdési egyesülethez  is akár. Pályázatokat 
szerezhetnek.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : amennyiben a magánszemély nem támogatható, 

akkor legyen helyette helyi illetékességi önszervezı csoportok (pl. nyugdíjas, vagy 
polgárırség). Kiegészítés. 

 
- Bözsöny András: Emlékezteti a testületet, hogy tavaly decemberben volt egy olyan 

javaslat, hogy legyen egy közös kirándulás, ami nem kapott támogatást. Egyik indoka 
az volt, hogy válság van, vagy lesz. A Polgárırségnek nem akar ellene lenni, de  60 e 
Ft-ot kap a polgárırség kirándulásra, ha ezt képviselıként nem adja meg a testület 
saját magának akkor sajnálja ezt. Polgárırnap lesz 60 e Ft és 60 e Ft-ot kérnek 
évértékelıre is. A  Batéi Romák Egyesülete a gyermeknapi rendezvényükre 80 e Ft 
támogatási igénnyel  számolnak,  javasolja, hogy közösen kerüljön megszervezésre.  

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: érdekes felvetésnek találja ezt. A  polgárır egyesület 

hosszú idıre önzetlenül teszi a dolgát, ezt a támogatás úgy érzi, hogy  megérdemlik, az 
ı fizetésük és elismerésük ez  irányukba, hogy ezeket az összejöveteleket 
megfinanszírozza a testület. İk éjjel –nappal elindulnak, ırködnek. A Roma Egyesület 
kérelme gyereknap szervezésére 80 e Ft, ebbıl úgy érzi, hogy  komoly rendezvényt 
lehet már csinálni, ide javasolja bevonni a nem romákat is. 
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-  Gobányi Sándor: A csapatépítésre valóban szükség van, de rá van e szorulva a 
testület, hogy mástól elvegyen ez miatt,  ezt kellı önrésszel tudná elképzelni 50%-ot 
tartja etikusnak, vagy ha pályázati úton nyer az önkormányzat, akkor javasolja ezt. 
Elhangzott már decemberben is, „ Ha fizetnem kell érte, akkor megválogatom, hogy 
kivel megyek el. „ 

 
- Tombor János: Mint a Sportegyesületet képviselve elmondja, hogy részletes 

költségvetést adtak le amelyben részletesen taglalva van a költségvetés, nem kevésbé 
gyengébben, mint más szervezeteknél. A tartalma a fontos, amire az egyesületnek 
szüksége van.  

 
- Kovács József – Sportegyesület képviselıje minden évben költségvetést készítenek, 

adóbevallás készítenek, minden évben, amit bárki megtekinthet.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester amennyiben nincs más kérdés, javaslat, akkor javasolja 
elfogadni a költségvetést azzal a módosítással ami a 23. §-hoz érkezett. 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
 1/2009. /II. 26./ sz. Baté Önkormányzat rendelet: Az önkormányzat 2009. évi 
költségvetésérıl 
/A rendelet a jk. Melléklete/  
 

- Kántás Béla:Közmővelıdési Egyesülettıl -  megköszöni a támogatást a 300 e Ft-ot.  
Amit tudnak megtesznek, annyit kér egy kicsit több információt szeretnének, több 
tájékoztatást kérnek . Például  Versmondó versenyt szerveztek árpilis 11-ére és nem 
tudta, hogy elıtt lesz az óvodának hasonló rendezvénye. 

  
- Zsalakó Ernı-polgármester – Elmondja, hogy amikor jelezték neki az Április 11-ei 

idıpontot, akkor ı elmondta, hogy  április 8-án az  5-6 éve megrendezésre kerülı népi 
dalos játék rendezvény helyszíne lesz Baté. Sajnálja , hogy nem emlékszik erre az 
Egyesület vezetısége. Utána héten pedig a nyugdíjas csoportnak lesz egy énekkaros 
rendezvénye lesz, de ezt lemondták. 

 
-  Kántás Béla: nem emlékszik erre, de úgy gondolja, hogy  akkor Baté nélkül is meg 

lesz szervezve . 
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester: Úgy gondolja, hogy mivel ez a rendezvény más profilu, 
mint az óvodai, ezért nem okozhat ez gondot, nem befolyásolja a költészet napi 
versmondó versenyt. Javasolja, hogy legközelebb írásban egyeztessenek az 
idıpontokról. Köszöni az észrevételt és a tevékenységet. A kistérség is támogatja a 
versmondó versenyt, levélben megkereste a kistérségi társulás kulturális bizottságát, 
hogy a rendezvényt támogatási tervébe ezt az  április 11-ét tegye be, ezt az 
önkormányzaton keresztül fogja támogatni 30 e Ft-tal. Továbbiakban is szívesen segít 
az egyesületnek. 

 
-  Tombor János: Elmondja, hogy május 9-én sportbált szervez a Sportegyesületet. 
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4. Az önkormányzat 2008. évi  költségvetési rendeletének módosítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a rendelet módosítás elfogadására, 

amennyiben több kérdés nincs.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
2/2009./II.26./ sz. Baté Önkormányzat rendelet. Az önkormányzat 2008. évi 
költségvetésrıl szóló  1/2008./II.21./ sz. rendeletének módosításáról  
/A rendelet a jk. Melléklete/  
 

5. Az önkormányzat 2009. üléstervérıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: javasolja kiegészíteni,  a teleház mőködésének értékelése,  

beszámolóját májusra napirendként még  betervezni.  
 

- Gobányi Sándor Javasolja – évvége körül októberben – az  egyesületek támogatásának 
a rendjérıl  és általános elveirıl legyen önálló rendelet. Tekintse át a testület 
valamikor az év közepén az  SZMSZ-t . Korábban a testület írásba foglalta az 
állampolgárokkal kapcsolatos „rögeszméket” a tájékoztatásra vonatkozóan ezt 
javasolja tárgyalni, legyen ennek továbbfejlesztése.  

 
- Fonai Jenı: Elég részletes a terv. Ezt évközben az elıterjesztı, bármikor felvetethet új 

napirendet, a  nyilvános ülésre bárki eljöhet. Másik a nyomtatott sajtó, ami 
negyedévente vagy kellı idıben megjelenik. Interneten nem biztos, hogy meg tudja 
mindenki nézni az információkat. Ez bizonyos fokig meg van oldva, ez akár tovább 
folytatódhat, vagy bıvülhet is.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: júniusra javasolja az SZMSZ módosítását, mivel 

oda van tervezve a rendeletek felülvizsgálat is, ehhez idıben  kéri a javaslatokat , akár 
az ügyrendi bizottságnak, akár személyesen is.  

 
- Gobányi Sándor: Javasolja még, hogy a  csatornázási programot is tőzze napirendre a 

testület, mit szeretnének. Mik az alternatívák? Környezetterhelési díj , mi ez? Ha ezt 
kihírdeti a testület,  akkor többször kell  hírdetni a lakosság körében. Idıben kell 
tájékoztatásokat adni. Ennek a tájékoztatásnak kellene egy tematikát  adni.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: A Teleházat májusra javasolja, júniusra – Szmsz 

felülvizsgálatát,  nyilvánosságról tájékoztatást – szeptemberre, októberre – 
egyesületek támogatásáról , szennyvízrıl tájékoztatást – májusra javasolja. Kéri a 
testületet, hogy ezen kiegészítésekkel fogadják el az üléstervet.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
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20 /2009./II.25./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a 2009. évi üléstervét elfogadta a mellékletben 
foglaltak szerint.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                               Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                               körjegyzı  
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